



聖公會李兆強小學

2020/21 學年

為非華語學生提供的教育支援

學校支援摘要

本校在 2020 至 2021 學年獲教育局提供額外撥款，並配合校本情況，為本校的非華語學生提供支援。詳情如下：

- (一) 聘請兩名教學助理，按非華語學生的學習進度和需要，開設二年級及三年級課後中文學習小組以支援非華語學生學習。
- (二) 為建構共融校園，本校舉辦促進文化共融及提高多元文化的活動，如：中華文化推廣活動及關愛校園推廣活動等。
- (三) 為向非華語學生家長推廣家校合作，本校聘請會說英語的助理促進與非華語學生家長的溝通，並定期與家長討論其子女的學習進度（包括中文學習）。

[#：以上第（一）至第（三）部分所述的支援措施只供參考，學校會因應每學年非華語學生不同的學習情況和需要，以及學校的資源分配，調整有關支援措施。]

如就本校為非華語學生提供的教育支援有進一步查詢，請致電本校 23408383 與學習支援組歐陽秀雯主任聯絡。



S.K.H. Lee Shiu Keung Primary School

Education Support Provided for Non-Chinese Speaking (NCS) Student(s)

School Support Summary

for the 2020/21 School Year

Our school was provided with additional funding by the Education Bureau in the 2020/2021 school year. With reference to school-based circumstances, we provided support for our NCS students. Details are as follows:

1. With reference to the learning progress and needs of NCS students, our school appointed two teaching assistants to provide Primary Two and Primary Three after-school Chinese learning groups for NCS students to enhance their learning of Chinese.
2. Activities which promote cultural integration and raise sensitivity to diverse cultures were organised to create an inclusive learning environment. (e.g. Chinese culture promoting activities and caring school culture promoting activities etc.)
3. To promote home-school cooperation with parents of NCS students, English-speaking assistants were appointed to facilitate the communication with parents of NCS students. The learning progress (including learning of Chinese) of NCS students was discussed with their parents on a regular basis.

[#: The support measures mentioned in Parts (1) to (3) above are for reference only. Depending on the different learning progress and needs of NCS students of each school year, as well as allocation of school resources, our school will adjust the support measures concerned.]

For further enquiries about the education support our school provides for NCS students, please contact Miss Au Yeung Sau Man at 2340 8383.